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Рукометаши Борца сутра (20 часова, дворана Борик), у оквиру осмог кола Газпром Јужни
ток лиге, дочекују екипу Загреба, која је у текућој сезони одиграла седам утакмица,
забиљежила четири побједе и три пораза, те захваљујући том учинку тренутно заузимају
треће мјесто на табели. На данашњој конференцији за новинаре тренер Борца Игор
Рађеновић истакао је да су гости из главног града Хрватске велики фаворити у
сутрашњој утакмици.

  

      

  

- Доласком Веселина Вујовића на мјесто тренера, дошло је до препорода у игри
Загреба, што се посебно осјети у фази напада, гдје лопта веома брзо иде са једне
на другу страну, што ће бити јако тешко зауставити. Међутим, пред овај меч Борац
нема психолошки притисак, немамо императив побједе а резултат је у другом плану.
На играчима је да се боре за сваку лопту и пруже свој максимум, а за који резултат
ће то бити довољно, видјећемо  – рекао је Рађеновић, истакавши да је неизвјестан
наступ Милана Ђукића због повреде примицача.

  

{youtube}bU_YMOeh36c{/youtube}

  

Један од ослонаца Борца у нападу, средњи бек Немања Безбрадица, такође је свјестан
квалитета екипе која са доста успјеха игра и у Лиги шампиона.
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- Не треба посебно наглашавати да нас очекује веома тешка утакмица. О квалитету
Загреба довољно говори чињеница да су у текућој сезони Лиге шампиона стигли до
побједе над њемачким Килом прије мјесец дана. Имали смо десет дана да се
спремимо за ову утакмицу, атмосфера у екипи је одлична и остаје нам само да
изађемо на терен и дамо све од себе  – рекао је Безбрадица.

  

  

{gallery}foto/zagrebpres{/gallery}

  

(борац-спорт, фото/видео: борац-спорт)
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